
Č.j.: 15 /2024 

 

 

Zápis č. 1/2024 

ze zasedání Školské rady (dále též ŠR) 

při Základní škole Čelákovice, J. A. Komenského 414, příspěvkové organizaci 

 

 

Datum:   22.1.02024 

 

Místo:  sborovna ZŠ Čelákovice, J. A. Komenského 414, 250 88 Čelákovice  

 

Přítomni:  PaedDr. Alena Pechalová, ředitelka školy 

Ing. Petr Studnička, Ph.D., Ing. Sabina Karlová Hořejší, Mgr. Jindra Chourová 

 Mgr. Renáta Michaliková, Ing. Vilma Michelčíková, PhDr. Miloslav Rychetský,  

 Mgr. Soňa Stuchlíková, Veronika Duníková 

  

Nepřítomni: Soňa Růžičková (omluvena) 

 

 

Program:   

1. Přivítání, návrh programu zasedání, schválení programu zasedání 

2. Volba předsedy školské rady 

3. Základní informace o škole (A. Pechalová) 

4. Bezpečnost školy (A. Pechalová, M. Rychetský) 

5. Diskuse 

 

 

Ad. 2. 

Ředitelka školy PaedDr. Alena Pechalová předložila návrh na předsednictví školské rady. Navržena 

byla Ing. Vilma Michelčíková z řad pedagogů, která byla následně jednomyslně schválena. 

 

Ad.3. 

Ředitelka školy PaedDr. Alena Pechalová předala členům základní informace o škole (aktuální počty 

žáků, počty tříd, počty cizinců, vybavenost školy apod.)  

 

Ad. 4. 

PaedDr. Alena Pechalová popsala způsob zabezpečení školy (čipový systém, dozory).  PhDr. Miloslav 

Rychetský se zmínil s ohledem na nedávné události o proškolenosti pedagogů v případě napadení 

aktivním útočníkem. 

 

Ad. 5. 

Do diskuse se přihlásil ing.Petr Sudnička, PhD. s příspěvkem o demografickém směru vývoje 

předškolních a školních dětí, o situaci a počtech dětí základních škol v okolních obcích 

 

 

 

 

 


